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Van:    
Verzonden: donderdag 18 augustus 2022 17:47 
Aan:   
Onderwerp: Re: Overlast Admiraalsplein  
 
Hallo mevrouw  ,  
 
Dank voor uw snelle reactie: ik denk dat de overlast van de gevelplatenopslag wel mee zal vallen. Het andere stuk 
werd gebruikt door     voor de aanleg van het trompparkplantsoen, maar wordt nu ‐ het plantsoen klaar 
is‐ gebruikt voor tijdelijke stortplaats voor de Amstelwijk‐huizen. Dat moet dáár toch met wat minder overlast te 
realiseren zijn. 

met vriendelijke groet,  
 

 
 

 
 

 

Op 18 aug. 2022 om 15:29 heeft   het 
volgende geschreven: 

  
Beste meneer  , 
  
Bedankt voor uw telefoontje en mailbericht.  
Ik begrijp dat het vervelend is dat er al lange tijd veel werkzaamheden in het gebied worden 
uitgevoerd en dat hier overlast van kan worden ervaren. 
Helaas zal dit de komende jaren nog aanhouden, omdat zoals u weet uiteindelijk de locatie waar u 
een foto van heeft genomen, ook bebouwd zal worden. 
Het terrein dat nu door   in gebruik is genomen, is ten behoeve van de 
herstelwerkzaamheden (gevelplaten) aan het naastgelegen complex in opdracht van   
Zij hebben dit terrein voornamelijk in gebruik voor het tijdelijk opslaan van gevelplaten en overige 
materialen. 
Zij voeren eerst de werkzaamheden uit aan de laagbouw (t/m week 38). Daarna starten de 
werkzaamheden aan de hoogbouw (week 39 – week 22). 
  
Ik zal mijn collega's vragen of er op korte termijn nog andere werkzaamheden plaatsvinden die 
overlast kunnen geven. 
  
Ik hoop u voor nu passend te hebben geïnformeerd. Mocht u toch nog vragen hebben, hoor ik dat 
graag. 
  
Met vriendelijke groet, 

 
Projectmanager 
 

 
________________________ 
 
Gemeente Dordrecht 
 
Spuiboulevard 300 
3311 GR DORDRECHT 
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 Postbus 8, 3300 AA DORDRECHT 
 14078 
 

 

 
 Neem alstublieft het milieu in acht voordat u besluit deze mail te printen. 
  
  

Van:    
Verzonden: donderdag 18 augustus 2022 11:53 
Aan:   
Onderwerp: Fwd: Overlast Admiraalsplein  
  
bij deze mail die ik eerst naar de heer  stuurde 
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Van:   
Datum: 18 augustus 2022 om 10:33:40 CEST 
Aan:   
Onderwerp: Overlast Admiraalsplein 

Al een tijdje worden wij regelmatig opgeschrikt door het storten van 
straatstenen, puin en grond. Dit gebeurt soms al om 7.00 uur( want 
ja de werkmensen willen graag om 15.00 naar huis). Wij waren dan 
ook blij dat de werkzaamheden aan het tromppark gedaan waren: 
hoewel er nog steeds partijen steen aan‐ en weer afgevoerd 
worden. 
Ik vraag me dan ook nu af waarom er op het laatste restje groen 
rijpaarden en hekken zijn geplaatst (   Liggen er nog meer 
overlastgevende werkzaamheden in het verschiet: ik heb niets in de 
wielwijkapp kunnen vinden? 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
  

 
 




